

المملكة المغربية
وزارة الداخلية
عمالة إقليم الخميسات
باشوية تيفلت
الملحقة الإدارية الثانية
عدد: 27/م ش د

وصل إيداع نهائي

إن قائد الملحقة الإدارية الثانية مدينة تيفلت بمقتضى الفصل الخامس من الظهير الشريف رقم 376.58.1 الصادر في 3 جمادى 1378 الموافق 15 نونبر 1958 والتعلق بتنظيم حق تأسيس الجمعيات كما تم تنسيبه وتعديله فيما بعد وخاصة بموجب القانون الجديد رقم 75-00 الصادر الأمر بتنفيذه بموجب الظهير الشريف رقم 206.02.01 بتاريخ 12 جمادى الأولى 1423 الموافق لـ 23 يوليوز 2002.

يشهد أن :

* السيد : مغيا السعوي
* الساكن : سي الرحا - بوماهم 6011
* مهنته : مراسل محوفا ساكن

قد أودع بتاريخ 14-05-2014 بوزارة السلطة المحلية بالمحقة الإدارية الثانية بتيفلت الوثائق التالية والمتعلقة بـ مغيا السعوي جمع المدجج التسلبي
للتسليم

محضر الجمع العام : 05

القانون الأساسي : 05

لائحة أعضاء المكتب : 05

وقد سلم هذا الوصل للسيد : مغيا السعوي بصفته رئيسا للمكتب السالف الذكر.
وذلك بتاريخ 22/05/2022

والسلام.



الإمضاء

القائد:
سعيد بنحمان الشرقاوي

Translation from Arabic

Kingdom of Morocco
Ministry of Interior
Prefecture of the Province of Khemisset
Pacalik of Tiflet
2nd Administrative Annex

No.277

Filing Receipt

The chief of the 2nd Administrative Annex of the city of Tiflet ,

By virtue of Article 5 of the Royal Edict No.376.58.1, dated November 15, 1958, organizing the right to create associations, as being amended and completed, notably by the new law No.75.00, implemented by the Royal Edict No.206.02.01, dated July 23, 2002,

Hereby certifies that Mr **Soufiyan SAAOUDI**,

Resident of: Hay Rachad Grioupe 6 No. 6011, Tiflet;

Occupation: independent news reporter

Submitted on July 04, 2022 to the Local Authority of the 2nd Administrative Annex in Tiflet the following documents for renewing the executive bureau members of the *Youth Empowerment Society Association*:

- General Assembly Report
- Statues
- Bureau members list

This receipt is issued to Mr Soufiyan SAAOUDI in his quality of President of the said association.

Administrative Annex Chief (Caïd)

Signed: Said BENHAMANE CHARKAOUI

[An illegible signature and round seal of the said Administrative Annex]

*****End of Translation*****

The foregoing is a certified translation of the original document hereto attached.

Translation # 28499

Khemisset, September 02, 2022



Hatta OUBERRAHOU
SWORN TRANSLATOR
TRADUCTEUR ASSERMENTÉ